

CITY OF ARCADIA

Citizen's Financial Advisory Committee Notice of Special Meeting Agenda



Thursday, September 3, 2020, 8:00 a.m.
Location: Teleconference Meeting

COVID-19

As part of the City of Arcadia's COVID-19 transmission mitigation efforts, this meeting of the Arcadia Citizen's Financial Advisory Committee will be conducted and is closed to the public. Per the Brown Act, the public will still be provided the ability to make public comments. For members of the public who would like to participate virtually, the meeting will be held via teleconference.

A conference line has been established to enable the public to observe the meeting via teleconference. However, public comment will only be accepted via email.

Conference Line: (312) 757-3121
Meeting ID: 977-169-157
Password: CFAC

How to Submit Public Comment:

Please submit your comments via email to hquach@ArcadiaCA.gov. Comments must be received at least 30 minutes prior to the posted meeting time. Your email must be 300 words or less. Please contact 626-574-5405 for more information.

新型冠状病毒 (COVID-19)

作為阿卡迪亞市政府緩解 COVID-19 傳播的努力的一部分，將舉行本次阿卡迪亞公民金融諮詢委員會會議，並向公眾開放。根據《布朗法案》，仍將向公眾提供發表評論的能力。對於想虛擬參與的公眾，會議將通過電話會議舉行。

建立了一條會議線，使公眾可以通過電話會議觀看會議。但是，僅通過電子郵件接受公共評論。

電話專線: (312) 757-3121
會議 ID: 977-169-157
密碼: CFAC

如何提交公眾意見：請通過電子郵件將您的評論發送到 hquach@ArcadiaCA.gov。必須在發布的會議時間之前至少 30 分鐘收到評論。您的電子郵件不得超過 300 個字。請聯繫 626-574-5405 了解更多信息。

Pursuant to the Americans with Disabilities Act, persons with a disability who require a disability related modification or accommodation in order to participate in a meeting, including auxiliary aids or services, may request such modification

Any writings or documents provided to a majority of the Citizens Financial Advisory Committee regarding any item on this agenda will be made available for public inspection at City Hall, 240 W. Huntington Drive, Arcadia, CA 91007 during normal business hours.

or accommodation from the City Manager's Office at (626) 574-5401. Notification 48 hours prior to the meeting will enable the City to make reasonable arrangements to assure accessibility to the meeting.

根据《美国残障人法案》的规定，需要提供残障相关调整或便利设施才能参加会议的残障人士（包括辅助器材或服务），可向市执行长办公室请求获得此类调整或便利设施，电话号码（626）574-5401。请在会前 48 小时通知市执行长办公室，以便作出合理安排，确保顺利参加会议。

CALL TO ORDER

ROLL CALL:

Mickey Segal, Committee Chair
Howard Ursettie, Committee Vice Chair
Jessica Louie, Committee Member
Robert Miller, Committee Member
Tommy Thai, Committee Member

1. PUBLIC COMMENTS (5 minute time limit per person)

In accordance with the Brown Act, public comments will be limited to addressing the items listed on this Special Meeting agenda. Under the Brown Act, the Committee is prohibited from discussing or taking action on any item not listed on the posted agenda.

2. CONSENT CALENDAR

- a. Approve the Meeting Minutes of January 2, 2020.

3. DISCUSSION ITEMS

- a. Discussion of Pension Obligation Bond issuance.

No other business than the above will be considered at this meeting.

ADJOURNMENT

The Citizen's Financial Advisory Committee will adjourn.



Mickey Segal, Committee Chair

Date: 9/1/20